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ALDAR BOOSTS EMIRATISATION EFFORTS THROUGH MOU WITH 

MINISTRY OF HUMAN RESOURCES AND EMIRATISATION 
  

• Aldar commits to recruiting over 50 UAE nationals during 2021 as part of the company’s 
ongoing commitment to supporting Emirati talent. 

• Aldar among first private sector companies to participate in the UAE’s 2021 Emiratisation 
initiatives. 

 
Abu Dhabi – UAE, Tuesday, 13 April 2021: Aldar Properties (“Aldar”) has signed an agreement with 
the Ministry of Human Resources and Emiratisation (MoHRE) to train and offer opportunities to 10 
young UAE nationals during 2021 – a commitment that is in line with the company’s priorities around 
the development of Emirati talent and supporting the UAE national objectives. In total, Aldar will be 
recruiting over 50 UAE nationals throughout 2021. 
 
The Memorandum of Understanding (MoU) was signed during a virtual meeting attended by top 
representatives from both Aldar and MoHRE. As one of the first agreements to be signed this year, 
Aldar is among the first private sector companies to officially participate in the UAE government’s 
2021 Emiratisation initiatives.  
 
Bayan Hassan Al Hosani, Executive Director - People, Culture and Performance at Aldar, said: 
“Empowering the professional development of our local talent and equipping them with the skills 
to thrive is essential for the sustainable growth of our business and that of our nation. At Aldar, we 
have a clear strategy and commitment to attract UAE nationals and support their progression up 
the organisation through a culture of inclusion, growth and empowerment. We are keen to enable 
them to navigate the world of tomorrow and tackle the opportunities it presents, and by signing 
this MoU with the Ministry of Human Resources and Emiratisation, we are excited to continue this 
throughout 2021 and beyond.” 
 
Aldar has had a long-standing commitment to empowering Emirati talent, going beyond requirements 
set by the UAE’s Tawteen programme. This commitment has seen a rise in the number of UAE 
nationals employed by Aldar, with Emiratis currently representing around 30% of Aldar’s workforce, 
up from 27% in 2019. This talent is distributed across the entire company, with UAE Nationals working 
in fields such as sustainability, development, operations, investment, retail, sales and hospitality. 
Additionally, UAE Nationals represent 31% of middle and senior management at Aldar. 
 
ESG is a core pillar for Aldar, with the company placing an emphasis on inclusion and diversity. Over 
38 nationalities are represented throughout Aldar’s workforce, which is made up of 32% female and 
68% male employees. Additionally, 23% of Aldar’s workforce is under the age of 35, demonstrating 
that Aldar has become the employer of choice for people starting their career in the real estate sector. 
 
Alongside Aldar’s recruitment process, the employment of Emiratis has been supported by Aldar’s 
ongoing learning and development programmes, which provide career development opportunities to 
young talent across the UAE.  
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About Aldar 

Aldar Properties PJSC is the leading real estate developer and manager in the UAE with a diversified and 
sustainable operating model centered around two core businesses: Aldar Development and Aldar Investment. 

Aldar Development is a master developer of integrated, liveable, and thriving communities across Abu Dhabi’s 
most desirable destinations, including Yas Island, Saadiyat Island, Al Raha, and Reem Island. It is responsible for 
developing Aldar’s c. 65 million sqm land bank and includes three businesses: Aldar Projects, which manages 
Aldar's fee-based development management business, including AED 45 billion of government housing and 
infrastructure projects; Aldar Ventures, which incubates and nurtures new business opportunities and 
innovation areas; and Aldar Egypt, the platform focused on developing mixed-use communities in Egypt.  

Aldar Investment houses Aldar’s core asset management business comprising an AED 16 billion portfolio of 
investment grade and income-generating real estate assets diversified across retail, residential and commercial 
segments. It also manages three core platforms: Aldar Education, Aldar Estates and Aldar Hospitality and Leisure. 
Aldar Education includes Aldar’s entire educational portfolio, including Aldar Academies, the leading education 
group in Abu Dhabi, with 20 schools, over 24,000 students and a growing network of 3,000 educators from over 
100 nationalities, offering a wide range of curriculum and ancillary services such as a Teacher Training Academy. 

Aldar Estates consolidates Aldar’s Retail Operations alongside existing Residential and Commercial real estate 
operations within Provis and will further include Community Management under one integrated property 
management platform. Aldar Hospitality and Leisure looks after Aldar’s portfolio of hotel and leisure assets, 
which are anchored around Yas Island and Saadiyat. It includes Aldar’s portfolio of 10 hotels, comprising over 
2,900 hotel keys and managing operations across golf courses, beach clubs and marinas. 

Aldar’s shares are traded on the Abu Dhabi Securities Exchange (Stock quote: ALDAR:UH), and is a profitable, 
cash generative business that provides recurring revenues, and benefits from a diverse and supportive 
shareholder base. Aldar operates according to high standards of corporate governance and is committed to 
operating a long term and sustainable business in order to provide ongoing value for its shareholders.  

Aldar is driven by a vision to be a leading real estate developer and manager in the region by playing a key role 
in the development of quality, comfortable, desirable destinations that people can live in, work at and visit. 

For more information on Aldar please visit www.aldar.com or follow us on: 
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مذكرة تفاهم مع وزارة  بتوقيع  جهود التوطين تؤكد دعمها لالدار العقارية 
 الموارد البشرية والتوطين 

 
بدعم      اصتتتتتلال زامها المتماشتتتتتياً م   ،  2021م اطناً إماراتياً خلال العام    50كث  من   ص عمل لأالدار  ستتتتت      •

 الك ادر ال طنية
القطاع الخاص  ي دعم مبادرا  ال  طين بدولة الإمارا  خلال العام  على مستتتتتتتتتتتتتت    أوائل الشتتتتتتتتتتتتتت  ا   الدار من  •

2021 
 

اتفاقية م  وزارة الم ارد    ت قي أعلنت شتتتتتتتتتتتتت  ة الدار العقارعة   الدار   عن   :2021 أبريل، 13الثلاثاء، أبوظبي، الإمارات،  
عمل     صمنحهم  و الطم حة  ماراتية الإك ادر  من الوشتتتتتتتابا  شتتتتتتتبا    10بم جبها تدرعب ستتتتتتتي م وال ي    ،البشتتتتتتت عة وال  طين

دعم  و   الإماراتية الم ا بمهارا   ي مجال دعم وتط ع    جه د الشتتتتتتتتتتتتت  ةم    . وت ماشتتتتتتتتتتتتتى     ا تفاقية2021خلال العام 
م اطناً إماراتياً خلال العام    50. وتجدر الإشتتتتتتارة أ  شتتتتتت  ة الدار ستتتتتت أتتتتتتم إلى   ع  عملها أكث  من ال  طينأ داف  جه د 

 الجاري.
 

تعد     من أولى  و .  شتتتتتتت  ة الدار ووزارة الم ارد البشتتتتتتت عة وال  طينحأتتتتتتت ر ممثلي   ا    اضتتتتتتتي شتتتتتتتهد حفل ت قي  ا تفاقية
رستتتمياً  ي  من أوائل شتتت  ا  القطاع الخاص ال ي تشتتتار    مما يجعلها،  2021ا تفاقيا  ال ي ت قعها شتتت  ة الدار  ي عام  

 .2021دعم مبادرا  ال  طين ال ي أطلق ها حك مة الإمارا  خلال العام 
 

نحن على قناعة " الدار العقارعة:  ي  البشتتتتتتتتتت عة والأدا بيا  الح ستتتتتتتتتتني، المدي  ال نفي ي للم ارد    تقال، و ي     المناستتتتتتتتتتبة
 االلازمخة التي تؤهلهخ خالمهخارات    االمهنيخة وتوويخدهخ  اصخخخخخخخخخقخل  براتهخراسخخخخخخخخخ خة  خلهميخة دعم الةوادر المحليخة وتم ينهخا من  

تلتوف و ،  المهني النمودعم لشخخموو والتم ين و واسخختناداإ ىلى قيمنا ل الدولة.المسخختداف  ي نمو  الللمسخخاهمة  ي دعم مسخخيرة 
تم ين هذه الةوادر لاكتسخخخخخخاا  من هنا تبرز أهمية  و . ودعمها لتحقيق النجاحاسخخخخخختقكاا الةوادر الوطنية   شخخخخخخركة الدار

توقيع هذه الاتفاقية مع  ويشخ ل    .الفرص المناسخبةالاسختفادة من و تهم على تجاوز التحديات  امهارات المسختقبل وتعويو قدر 
 ضمن المسار الذي ننشده  لاو العاف الجاري وما  عده".هامة توطين  كوة زارة الموارد البشرية والو 
 
وإح از مزعد من إلى تلبية الم طلبا  المحددة  ي ب نامج ال  طين حيث ت طل  الك ادر الإماراتية    بدعمشتتتتتتتتتتتتتت  ة الدار   تل زمو 

%  30  ما يقار   إلى  شتتتتت  ةاللد   نستتتتتبة ال  طين . وقد انعكس ذلك جلياً  ي ارتفاع  المك ستتتتتبا  والإنجازا   ي   ا ال تتتتتدد
  .العمل  ي الدار وت  زع     الك ادر عب   ا ة أقسام  .  2019% خلال العام  27مقارنةً بتتتتتتتت ، هامن إجمالي الق   العاملة  ي

وا ستتتت ثمار وال جزئة والمبيعا  والأتتتتيا ة.  أتتتتلًا عن  وعشتتتتمل ذلك مجا   مثل ا ستتتت دامة وال ط ع  والعمليا  ال شتتتت يلية 
 من مناصب الإدارة الم  سطة والعليا  ي الش  ة.% 31ذلك، تس ح ذ الك ادر الإماراتية على نح  

 
 عزعز قيم الشتتتتم ل  تل زم بشتتتت  ة الدار، و ي دائماً ما وتشتتتتكل الممارستتتتا  البيتية وا ج ماعية والح  مة ر يزةً أستتتتاستتتتية  ي  

بين وع ميز بال ن ع جنسية من جمي  أنحا  العالم   38  عملها ال ي يأم أكث  من ع ي    جلياً  الأم  ال ي ينعكس    ،عوال ن   



عاماً نح    35الك ادر ال ي لم ت جاوز سن التتتتتتتتتت  تبلغ نسبة  ما  .  %68  بينما يمثل ال جال%  32النسا  حيث تمثل  الجنسين 
ال ين ي طلع    للشتتتتبا  الطم حين وجهة عمل مفأتتتتلة  أصتتتتبحت  % من الق   العاملة لد  الشتتتت  ة، بما يأ د أ  الدار  23

  ي القطاع العقاري. ة مهنية ناجحةمسي  لبد  
 

من خلال ب امجها المستتتت م ة ممي زة شتتتت  ة الدار على تزوعد الك ادر الم اطنة بف ص عمل تح ص وبجانب عملية ال  ظيف، 
تحقي  النم  المهني تمكنهم من  ةوظيفي  ا لشتتتبا  من  ا ة أنحا  الإمارا  مستتتار ل، وال ي ت    ال درعب وال ط ع  ي مجال 

 واك سا  المزعد من المهارا .
 

 - ان هى -
 

 الاتصال على الأرقام التالية: للمزيد من المعلومات يرجى 

 التواصل الإعلامي: 

 عبيد اليماحي 

 شركة الدار العقارية 

5555 810 2 971 + 

 

 سارة عبدالباري 

 برنزويك غلف 

9638 560 4 971 + 
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 حول شركة الدار
  ئر ً  ي  جار ت تير ر دار  ً   عرر   ي ي  رد را  اجر   ي  نهر  اتمر  تعتجر  تجر م تورررر هر  جت ر   تعُتبر شرررررلرا   ر     

 دجست  م ت عجه شرلت ن أس سهت ن  دهج         لتير ر د       لاستثج  .

 

  جرغربا   تر صر  شررلا        لتير ر رد ه    ر  رف ي  تير ر جاتجع ي جتم جلا تثُرف نه ً   سرم  ن عبر ألثر   رتم ي

ي  اجر  ً أبربب   بجر  ي    رز تة رً  ر ز دتة رً   سررررعر  ر ي دشرررر رة   ر نرا دتة رً   ر ل. لجر  أتمر  تجتلرز ج   را 

جلهرن جتر جربع  دتورج  لالا  دن  ي أعج ت  ده          لجورردع ي  دسرتمرن جسر د ا عا ار  ً    65أ  ضر  بجسر نا 

جله   ر هل جا جورررردع ي اسرررم ن   45رم  بج  ي    ز ج   ا برهجا  دن ً أعج ت ار  ً   جورررردع ي   ر ئجا علل   رسررر 

  جر ر ها د  ب ها   ت تها   رئهسرها  دا       لجورردع ي   جورترلاا  د  ت  تتر  ل  ات  ر يرر  اعج ت   ا   ً دتير ر 

ا ترلة علل   سررل   عر   ا   جصرر ا   ر ع ً د  جُ    ً  لأ ب ح  ب عتب  ه  جا لاي  لابتم    د ا      جصررا  ده  ج صر 

 سرا    ئهسها  تير ر جاتجع ي جتم جلا جتع رً  لاستخ  ج ي.

 

جله   ر هل جا   16دتضرل شررلا ا       لاسرتثج  ا دن ً ار  ً  اصررت   ت بعا  جاجرعا       د  ت  تورج  ج   ا اهجتم   

ً  ي ر ر ي   جتمر ً ي  اي     تاةئا د  جاتج ع ي   سرم ها د  تا   ا. لج  تتر  ل ار  ً   ج صر ي  اصررت   عر   ا   ج   

ا ا       لتعلهلا ج   ا    ثلالاا  اسررر سرررها  ده          لتعلهل د       لعر   ي د       لضررره يا د  تريهه. دتورررج  ج صررر 

ج  سرا دألثر   20 اصررت   تعلهجها  بج  ي    ز أل ر جه ي        ده  جاجرعا تعلهجها   ئ ً ي  أبربب  تضرل ج   تم   

ت سرررها  ده  تعتج  جاجرعا   100آلاف جُعلل   تجرن ا ل ألثر جا   3أ ف ر  ب ب اضررر يا ا ل شررربما جت  جها جا  24جا 
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د سرررعا جا   ج  هل   تعلهجها د  خ ج ي  اضررر يها جث  أل ر جها ت   ب   جعلجها. به ج  تتر  ل        لعر   ي رجل عجله ي 

ضررجا ج   ا شرررلا ابرديهلا   جتخصررصررا ي  ار  ً   عر   ي  لج  توررج  ل  ز ار  ً    عر   ي   تا   ا د  سررم ها 

ا ار   ا عر   ا جتم جلا. دتتر  ل شرررلا       ا لضرره يا د  تريهها جمجا  اشررر ف علل ج   ا    جاتجع ي جا خلات ج صرر 

دتة رً   سرع   ي  بج  ي    ز ج   ا  اصررت      اها د  تريهمها   ت بعا  ل       جتر ت ً بورم  أسر سر  ي  تة رً   ز  

غريا ي  اها  ا ل ت تب ار  ً   عجله ي عبر جلاعب    ر ف د   ر رف    2900ي ر رل  بجتج       10          ر اهرا   ت  تضررررل 

   و رئها د  جر س .

 

رلا أ ب ن   (  دت رق أعج ت   ورر ALDAR:UHأسررمل شرررلا       جُ  تا ي  سرررل أبربب   لأد  ل   ج  ها ل جة   ت  دت  

دا ر ر ي جتمر ً جسرتررً  دتجتلز ا ع ً د سرعا دجت رعا جا   جسر هجها. دتتب ال       أيضر  جع  هر    رلجا   ج سرسرها   

 دتلتةم بجر  ً عجله ي جست  جا علل  اج    ير   نرص   ج م  علل ت رهق اهجا جُض يا  جس هجهم  بوم  جستجر.

 

ه  تسرعل ان تمرن   جير  د  ج  ر   عر  ف  الثر جرلاراها ي    ج يرا  ده  تضريلع تتب ال شررلا        ي ا  رجرنا ن

رً دجر  را تلب   نتهر تر ي أير ر   جاتجع دتتر ير يهمر    جررجر ي د اجمر تر ي   بر د  ج ر ف ي  تير ر دتمر ي عر  هرا   ار 

   لازجا  لعج  د  عهش د  تريهه.
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